

### نموذج الإفصاح:

شركة مزايا للتطوير العقاري (ش.م.ع.ق.) تفصح عن بياناتها المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2021

أفصحت شركة مزايا للتطوير العقاري (ش.م.ع.ق.) عن بياناتها المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2021، حيث بلغ صافي الخسارة (248,748,415) ريال قطري مقابل صافي الربح (31,031,818) ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغ الخسارة على السهم 0.21 ريال قطري للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2021 مقابل العائد على السهم 0.03 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

### Disclosure Form:

MAZAYA REAL ESTATE DEVELOPMENT (QPSC) DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE YEAR ENDED 31 DECEMBER 2021

MAZAYA REAL ESTATE DEVELOPMENT (QPSC) disclosed its financial statements for the year ended on December 31, 2021. The statements shows that the net loss is QR 248,748,415 compared to net profit amounting to QR 31,031,818 for the same period of the previous year.

The loss per Share amounted to QR 0.21 for the year ended December 31, 2021, to earning per share amounted to QR 0.03 for the same period of the previous year.

